
 

Årsmötesprotokoll onsdag 7 februari 2024 i Hjälsta bygdegård. 

Närvarande: 69 medlemmar. 

§1 Årsmötets öppnande 
Föreningens ordförande Ellan Andersson välkomnade och öppnade årsmötet. 
Hon tände ett ljus och sedan följde en parentation över de medlemmar som avlidit under 
2023. Därefter följde lugn musik. 

 
§2 Val av ordförande, sekreterare samt två justeringsmän, tillika rösträknare för mötet 

Valdes Birgitta Lindell till ordförande och Ulla-Britt Jarl till sekreterare. Eila Jansson och Birgit 
Pennemark valdes till att justera årsmötesprotokollet samt att vid behov fungera som 
rösträknare. 

 
§3 Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

Mötet ansåg att årsmötet varit behörigt utlyst genom allmänt utskick av program vid nyår  
samt genom information via hemsida och mail samt anslag på ICA Örsundsbro. 
Mötet ansåg att årsmötet varit behörigt utlyst. 

 
§4 Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställdes enligt förslag. 
 
§5 Styrelsens verksamhetsberättelse och revisorernas berättelse för 2023 

Styrelsens verksamhetsberättelse fanns utdelad och har funnits på hemsidan. Mötet ansåg att 
verksamhetsberättelsen kunde godkännas. 
Revisorernas berättelse lästes upp av föreningens kassör Stefan Bodin. 

 
§6 Fastställande av resultat- och balansräkning 

Kassören Stefan Bodin kommenterade resultat- och balansräkningen som fanns tillgänglig vid 
entrén. Vår ekonomi är fortsatt god. Mötet godkände resultat- och balansräkning. 

 
§7 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 

§8 Beslut om ersättning för styrelsen under 2024 
Stefan Bodin informerade om att styrelsen under det gångna året inte erhållit någon ersättning 
för sitt arbete under 2023, men i gengäld inte betalat något för deltagande i månadsmöten. 
Styrelsen föreslår detsamma för 2024.  
Mötet beslöt att styrelsen som ersättning under 2024 deltar utan kostnad vid månadsmöten. 

 
§9 Behandling av motioner 

Inga motioner hade inkommit 
  
§10 Fastställande av verksamhets- och budgetplan för 2024 

Verksamhetsplanen har funnits att tillgå på hemsidan och fanns även utdelad vid mötet. 
Föreningens ordförande Ellan Andersson kommenterade verksamhetsplanen som i stort 
omfattar det som presenteras i programbladet. 
Budgetplanen fanns utdelad vid mötet och kommenterades av kassören Stefan Bodin. Det 
finns en del naturligt osäkra inkomster och utgifter men budgeten känns vettig.  
Mötet godkände verksamhets- och budgetplan för 2024. 

 
§11 Beslut om årsavgift för 2025 

SPF centralt har inte aviserat någon höjning av sin utdebitering till föreningarna 2025 varför 
styrelsen föreslår oförändrad årsavgift, 270 kr, för 2025. 
Mötet beslutade att årsavgiften för 2025 kvarstår oförändrad. 

 



 

§12 Fastställa antalet ledamöter i styrelsen 
I dag består styrelsen av 1 ordförande + 8 ledamöter, varav hälften väljs på två år växelvis. 
Mötet beslutade att antalet ledamöter skulle vara fortsatt 8+1. 

 
§13 Val av ordförande 

Chrissie Bodin valdes till styrelsens ordförande på 1 år. 
 
§14 Val av styrelseledamöter 

Omval på 2 år: Stig Hallgren, Birgitta Thörnlund, Teddy Thörnlund, Ulla-Britt Jarl 
Fyllnadsval på 1 år: Christina Ericson 
Kvarstår 1 år: Stefan Bodin, Göran Boman, Christina Sandell 

 
§15 Val av revisorer och ersättare 

Samtliga revisorer valdes på 1 år 
Omval på Lars Lundberg, Olle Wallin samt Kenneth Andersson. 

 
§16 Val av 3 ombud till distriktsstämma tisdag 28 mars 2023 

Förslag att Chrissie Bodin, Christina Sandell och Birgitta Thörnlund deltar. 
Förslaget godkändes av mötet. 

 
§17 Övriga funktionärer, information 

Ellan informerade om de övriga funktionärer vi har inom föreningen; köksgrupperna som 
dukar och förser oss med något att äta vid varje månadsmöte, bowlingen, boulen och 
gemensamma vandringarna som alla har någon som sköter om att det fungerar.  
Tyvärr har vårt hälsoombud Elsvieg Andersson avsagt sig fortsatt engagemang.  
Vi har ett nytt digitaliseringombud i Kerstin Annér. 

 
§18 Val av valberedning 

Till ledamöter i valberedningen valdes Pia Andersson (sammankallande) och Ellan Andersson. 
Återstår att hitta ytterligare en ledamot. 

 
§19 Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns 
 

§20 Mötet avslutas 
Mötesordföranden Birgitta Lindell tackade för uppmärksamheten och förklarade årsmötet 
avslutat. 

 

Örsundsbro den 7 februari 2024 

 

………………………………………………………..  ………………………………………………………. 

Ulla-Britt Jarl, sekreterare Birgitta Lindell, ordförande 

 

 

……………………………………………………….. ………………………………………………………... 

Birgit Pennemark, justerare Eila Jansson, justerare 

 

Efter mötet avtackades följande med blommor: 

Avgående ordföranden Ellan Andersson,  

Eva Wallin som avgår ur valberedningen, 

Elsvieg Andersson, som slutar efter många år som hälsoansvarig samt 

Maud och Christer Larsson för deras musikaliska underhållning. 


